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MR. HEBDHAH: :onr Hongr,‘ fl: vou].d respectfully request

- that Mr. Bickston remain on cpll .as 2 defense wituess in this
. ' "-_‘_" . ”_r‘;F‘% M "': H .

| THE COURT: Yam. _ In.othar m‘;rds.-, 80 hi can hear me, you |

- may want to call hiw?

‘ Te that correct?
MR, WEEDMAN: Yes, yonr Bonor.
THE COURT: You understand the defense counsel may want

. to call you, and thersfore T am placing you on call,

You can go “t',q your home, and you can go about your '
business, but until we finish the case you &re on call,
THE WITNESS: Yes, sir.
THE COURT: If the clerk has to get you or counsel has

‘o get you, you are actually under orders of court.

ium,ﬁnm fesl you are on call to return if we have
to have you. | |
THE WITKESS: Yes, siv.
MR, WEEDMAN: Thank you, your Honor,
THE COURT: Thank you wery much.
MR, IAT.z: Thank you, your Honox,
.%he People wish to call Jerry Binder.
TEE COURT: First we will have to swear you. The clerk
will sweny ;n‘;u., Raise your right haﬁd, please.

| JERRY BINDER,
q‘i_llegl» as a witness by the Pecple, testified as follows:
| THE CLEBRK: 'kou 46 solmnly swaar that the testimony you
give in the cause uw pnnd:tng be!om this court shall be the
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truth, the whole truth and ﬁothing but the truth, zo help you

| cear .

THE WITNESS: I do. |
THE CLERK: vYhank youn, sir., Will you take the stand and

 be geated, and state your name for the racord.

THE WITNESS: Jerry Binder.

THE. CLERK: Spell your last name, pleass.

THE WITNESS: Bei-ned-e~t.

THE COURT: You are doing if,  Talk right to the

- teleaphone the way you are,

DIREBCT BXAMINATION

' BY MR. XATZ:

1

| o Mr. Binder, are you the former husbhand of Marian
Binder?
2 Yes.
0 It is fair to say you are separated?
| ‘Is that correct?
A ihat.is correct.
9 Did you know a person by the name of Donald Jerome
Ehea?
a Yes, sir. I aia,
0  vhen did you first meet Donald Yarome Shea?
A Apprpximatoly five and a half yeuxs ago.
Q Wull. let's mot use that as a.zramo of refearence,
3 1965, ;; i
¢ ‘r‘Hbra yoﬁ married at that time?
L

'ftba, T wnuq RN PR SRR SRR
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To whom?
Harian Binder,

 Were you in business at that time in 196572

Yas, T was.
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“tﬁi'a carnival businens?

' 'ﬁhopping canters,
t‘.‘.muphtq clreus.

. daiq you a:!.rm provide animals tar: movies and othex producti.ons? |

19 |

‘used t:hm gnﬁdiifimnﬁ Miﬂ jobs.
|- that the mcivia hgdust;y cﬂlﬂd £Or.; oy ; B

© in your uhw, whut aid :(oﬂ :lnpart foi' Bpacific puxposes?

What was your ﬁminﬁnv

;c;#nivala. clrcuses, wild aninmal training.
Did you ascribs a name to that business?
Frontier Clrcus was the name of 1€, |
Was 1t sometimes referred to as Circus and c'amivdp? '
Yasn, ' |

Did ,ybu .h'av.‘ & partner in that business?
Yas, Mr. Scott Larkin,

> o » O Moo O

o '_'uc_m:m you tell us the nature of this business,
A Well, we booked acts and shows into diffarent

Ha played fislds and $o forth, We axhibited wild
animals at differvent fairs. Did wild aniqgl acts. It was a

e booked tiifﬂeront garnival riﬂu in with us,
2 Row, in ccmmction with that particular business,

A Yes, we: aia, .

0 | How did that work? ,

A Well, ve iﬁpgrud ariimals and s0ld our surplus
animalx and kept th. oma. thnh were good and tra!.md them lnd

iﬁl,i 1 chimps and alaphmta. lions, tig.rt. anyth:lng
Ty oy

PR

}.;h .
~wemt oy e Lo o

1] Well, what k:l.nd of an:lmals 4id you, in fact, have

¥  We had an clephant. ve hld several lions, we hacd

- &
“ = "?’é:fé';
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# | because of hias atrength and his dependability,

| half a dozen chimps, all typca‘ of lsmopaxds, mll morkeys, &
1 complete variety -~ menagerie of wild animals.

| associated with ths movie studios, such as Desilu?

both at Cahuenga and Gowsr Strest, the 6ld RKO.

;‘»'did you uant shorty Shaa: in cqnneation with that around 1965%

) ah:l.p: and I went back to seo Scot.t on & business matter, and

_j' Shorty was working for Secott I.nrkin at the tine tending the
1

| oad jobs £or ne .,

19'”;‘1‘-

) :&nl‘l‘;ﬂ'q

. -
s —— — .‘,b'm—:‘

Y Incidentaily, before 1965 in some way had you heen |
‘A  Yes. T had the dm:lunrias at the Pesilu Studios, |

1] That was a concession, was #.t';?_
A " Yasn, ‘ ;
Q an right, Going haak to this carnjival business,

A Scott Larkin and I hnd just broken up our partner—

Ql&phlnt, Bmié. ﬁ‘ f _" ﬂ 3

e f fag nap "about a thme-'-yur-som elephant,
-g‘ ’Tﬁaxoaﬁtcr 41 you becons qood friends with Shorty?
A g YQSi"' :I: hixbd Shorﬁy I?i_g}lt: a.f.;:g::: that to do some |

,-‘n.."i

Ll

'w‘-"i‘zc"

o | What mwmpmnatuu of khe jobs, Mr, Bindex?
Wq:ll.. nm of tham vm:. vham ve ware uuppl.ying
.;. §

‘Y
some animals tor diﬂnmn’h v nrian,
He helpsd me handle qiite a few of the different -

- Lots.of tims" whete it was a big cat or something

stunt job of wrestling & lion or a tiger or something like th:t;
I alvays had a backup man, and Shea was an idea man for it
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. the second man,

West at the CBS Studios, and there wu A tigey that we had to
‘] do a bit with that had to lunge at the star of the show, and

| on Shorty quite a bit?

Q ¥hat was the nature of Shorty's job at that time?
y 3 Taking caré of the mnimals and backing me up as

There was one ¢ass whare we did a show on Wild, Wild

he got past we and Shorty stopped him before he Yot to me

You always have to h.a.v"t somehody thers you can
really depend ¢n. Otherwise, youan really get hurt if you
are handling anything as dmgaxoid as that. '

-9 In connection with that function, 4id you depend

A With my life.

t ¥
.
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14} And as & zcsulﬁ of that kind of work in which you

| were engaged and in which #r. Shea was engagéd, did you becoze
. close with Mr. Shea? |

A Very close. The man spent quite a bit of time at

| my howe. We always discuss our work the next day. There was

a great deal of ~- oh, I don't know how to phrase it. A

| closaness between us as two men who worked together on a
| dangerous job, | '

G 'fi¢ started working for you after he J.eﬁ:. ootk
Larkin in 1965, is that correct?
A Right.
" Q How long did you have thisa‘ particulay bu_sipup in

- televi#imq. zeries and what not?.
B |

2 2 couple of yaarﬂia.'
Q All right. ‘
'S that would be through 19677
A About 1967.
. ‘-Q | " Now, did Shorty work with you in that pexriod of
tine?
A Pratty congiate'ntlf.
Q All might.
Now, was 'hha:e any time in '65 when Shoxty want

1 hack to sesg his mthqé thax yeax?

A N Qfeah, % Be vnnt: back, and there was a couple of

x l ”,

: timas 'when* ?nﬁ wunt back. Once when he broke ais leg whan he

was doing;a ‘EY nq;rus. a utunt joh. Hé bx;oke his leg «n that,

; ot

1 ang he ‘went back and ﬁtayad with ‘his mothes,

¥
¥
B i
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I believe it was around thiee months, back to
) During that period of time 4id you still hear from

E‘s B calléd me evéfy two or three weeks. The longast
pnriad he want was four weeks, without calling me.
Ovar how lonyg a par&od of time?
‘Over the last five years, from '65 to '68.
You say '68. ULd you hear from him in 697
Yeah, he was.. with m,atl’c'h'nt time,
All right. _
But let me ask you this: Between the dates that

I < B A ]

a:i.ly soe hi.m?

We are Juet talking abouk qamrally see him,

- A -+ Generally it was every day unless he was working
in andbut on 8 job mmcwha:r‘:u, and ~1:.hm he would get in touch
wit.h ne, at :l.e,ast once & week, to find out what was happening,
:i.f we had mything elae coming up.

. @ Puring that period of time between 1965 and 1969

| what ‘was the longest pexiod that lapsed when you did not hear

| from him?
2 -

2 Approximately 30 days.
@ A11 fight, ’
How, aomtim afrer -— strike that,

‘You said t:hat Shorty stayved at your hpuua, did he?
A, Quite pftnm yms.

- “( ¥
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p . all vight.
Now, in 1%65 where were fou li,vj.ng?-

A At that tine we wax& 15:91:;9 on ,Sepulvdda. —I had

a J;!.z‘ge ‘home with a lot of acreage in ﬁha back a;_ufi had a lot

:; of anima,ls thare.

tat is when Shorty ﬁrst: cane t-.o work for me,

Q . You stated at that time you were marrxied. Did you |

have any children at that. time?

& . hres, g

What were thci:: nanes?

. ?ﬁichﬁlh; Adrian and Sherry lLoulse..
““ nid Shprty ewr st.ay over at your house?
v a‘. AT t o M “

o o&am N SR SR

’
f -" ‘r?

. #

- ‘\‘.#Y’c

wai shorby kind of a welcoma part of the familx?

‘!‘fq-»'

A Like a Godfathex‘ to the kids. They were crasy _
about him, He spent a lot aﬁ fzir%e talking to them and playing |

o el et o

‘ .,».)

with them. The baby was particularly fond ot him, -
Q ¥hat was the baby's pate? |
| A merry Iounise,
- R How am Shorty get along with your wife Marhn?
A Vory well. Very well. , _
He would do a lot of littlé things azound the house |
for her. ;frtxings I was always t,éo lazy to do, like putting out |

§ = Did you move to some other location on Hollywood

. Boulevard?

& Yeah, we moved to 8010 Bollywood Boulevard.
.9 when was this? |
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Oh, approximately '67.

 How long did you live at Hollywood Boulevard?
About two and a half vears.
Did Shorty ever -coﬂé over and visit you thera?
Be lived aéu our house for weeks at a tims.
Was he welcomé there at all tines?
All the tiwe.
Did you make that clear to him?

B oo v o 0o B o0

filte. We had a four-badroom house. So there was

I that the place at 8010 Bollywood Boulevard?

A Right.
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| tines

K| Did you aengage in another businesg after this
carnival business?
‘ A Yeah, I went into the mail order busineas at thag

R¢] Did you have a partner at that time?
Yeah, pnrtﬁa‘r- I had was Mr. Herb Brombexrg.
Q Incidentally, 4id you introduce Mr. Herb Bromberg

A on, dcfin&tbly»
4] rmd, dia Y?u nt‘.x:oduce Mx. Bromburg o Mr, Shea for |

R Qne of the t‘.:lmes t:ha‘& I l?rought: him to his office

_ enough work for h:!.m to df’*

I RS
Q and at youﬂhbehest ﬂid. zm Bronberg“ hire Mr. Shea?

A He had him fir.st as a han&yman, t:hen he put hin

- up a8 the manager in som of tha :iii:‘ferent bars and clubs that

Q Ha owned theme ¢lubs 211 over tha city and gounty,

_is that cdrreat?

A 21l over the county, ves.
Q ¥You sald you had this mail order buslness with

Mr. Bromberq, was it?

8 Yes,
@ A1 righe.
Mmd how long did you have that mall order business? |
That lasted approximately a vear. |
Q ALl right. |
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1 _ busimss?

’ busiﬁus?

And when, d13 you hive €kt business?
A Around in 1967s ' : o
Q . Did Shoxty ever help you in cohnection with that

a

A  Yeah, he handled the mail rb_oia where we railed out |

{ brochurses, plus wrapped packages, went to the post office,

":E:Lllj,ea the lai:amp machine. Just genexal, all-round helper. '
2 that is the nature of that business?
A We handlad all types of books, moatly. Ninety

| percent of our things, and the rast were novelties,

@ Would these be what are regarded as adult nowlticsif
A 7 Adult novelties, yes, sir.
& . . pla you enter i.nta anothexr business following that

A Through the growth of the mail order business we
opened up into a retail store.. HSome of the very same people
whe ordered froin the mail order business .were coming up into

| the office. &o we opened up a yetail stox:a becum of it.
v 19 N r

1S f vhat was the néma of the retui‘l st.oxa?
| 3 Hame of that one was called the Hollywood Shopper.
o Approximately when was it that you hegan that

A That wae still in ‘67, Daginning of 68,
Q 211 righf:,. ‘ ‘
. How, did Shorty help you in that ﬁﬁsipea-?
A B helped build the shelves, lay out the -~ lay

Qustomxsw a;-aﬂ . S
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| and wh;t othex capacitg: if an

3

e sl eI
-
]

, Aid he have at

| the Hollywnoﬁ Shoppex?: ; ?;’ ", *u '“3

‘.« '

: A That vas’ basicaily :Lt. Jsm: Qenaral au-tound

| helpen Whatawr the:tc wad v1:'«::r do; Sho:?ty would do it.

" He never quqstion_ed- a% *that is not my job" whethex'

| it vas mopping the floor or waiting on a customer or anything

T alse,

Q What'. kind of an employae would you characte::i.u

A The kind you spend your life looking for. A man

‘who- would gj.va you s day's work for A day's pay.

Q@ Duxing the peri.o& of time you Knew bip did he aver |
talk about the movias?

A chatmtly. .

‘ ’lei What @id he say about the movies?

o ga‘.' Well, he kept looking for that- b:l.g break, What he

| wanted was to be seen and gat -cre@ts 50 he could . get his

b:l:g break, as a chavacter actor.

He knew he couldn't be a leading man, BLut he knew

he coul.& be a good character actur.

Q . Di& you ever discuss with him why he d:i.d these

- other mnial Jobs?

A ’I.:f.ke anybody elae in Eollywood, you do a lot of
c}i::ty thinga in order te stay near. the business. You -juat
stuy as closa to the movie industry as yon can, waiting for
the qpportuni.ty to come along.

The next part may be the one you are looking for,

il 2" T
4
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ME, WEEDMAN: I will move to strike all of that as a

~ gonclusion on the part of this witness, your Honor. No
. applicability. Furthermore, --

THE. COURT: Your cbjection is related to the last

| qoestion and answer, is that right?

MR. WEEDMAN: Yes, it is, your Homor.
MR, XATZ: I asked what Shorty said. ¥ will withdraw

. #nd yeframe it. .

THE COURT: Juat a minute, Back up and read the question.
and answer, if you will.

¥R. Wﬁnﬁm; Your Honor, I will withdxaw any objection

agp.in.
But I would request that counsel lay a iﬁundatioa

18 | for any future guestions ms to this gentleman's opinion as to

why Mr, Shea wisg doing jobs other than working in the movies.

THE COURT: Well, all right.
Set a foundation in thera.
MR. RATZ: Y&Bl‘- I appreciate it.
THE COURT: Go ahead wit‘l'i‘ your 'quaﬁtion.
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Q BY MR. XATZ: Now, you told us that Shorty had
discuksed with you thik movie business continually, is that

 right?

A Coritact.
Q what did he say about the movie business and his

- zoles, if anf?

A - The gitting around rap sessions at night in the
house we talked about how this one got a break, just from one
little part, and he was mble to become successful and famous.

‘He kept looking for a part he was going to be

 doing a speaking part. But he knew somebody else in the

business, t'hiisguy was going €6 give him 4 break and do &
speaking part, and so forth. It was a constant thing, not

‘just one particular sentence. It wag a constant thing over the

| vears of his talking about the movie industry.

Q All right. :
| How, in :rqga:ds to making hii':big break in the
movie industyy, did you sver discuss with him ~~ now, I don't
vant a conclusion -~ did you ever discuss with him his taking

| othex menial jobs to support_;himgmlf during that periocad?

A We discussed that several times, That a wan has
a responsibility and he has -- ‘
THE ;:ounm Walt & minute. You answered it.
 Walt till the next ‘question.
Q BY MR. KATZ: Yee, What aid he say to you in this

-~

regard?
A Vo talked.

e gt
-

a,bdut what a man does to support his

. 1 [ f- . . .
| family nnd‘_:“ suppork himself. To keep going for a bigger goal.
v PR 3 '
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I have been in several different businesses, a

lot of different businesses. I have had a very varied career.

I vashaed dishes pyself -~

MR, WEEDMAN: Excuse me --
MR. KATZ: X agree.
THE COURT: ALl right,
Q BY MR. KATZ: All right.
| My, Bindéx, let me ask you this now. In all the

- | tike that you knew sShorty, that is, in 1965 through 1963, at

least to July of 1969, did Shorty always appear to make an
effort to get a job? |

A Always,

Q All right.

| fow, did you move to Las Vegas sometiwe in 1969

or did you cpen a businesis in Las Vegas? ‘

A I opened a business there, yes. | !

¢ At that tipe weré you still residing at 8010 Hodly-

vood Boulevard? .

A Yes. - ;: ,‘“‘ .
o What, bhsinbas or businesses did you open in Las
| Vagas 3.11'33695 ia“'
_ .{-A"; v oppnm} up pq’ural x.-ﬂ;aj.l adult bookstores and
novelty stoves. = " A L
Q What were! thoin nimes? K
I\_ The Ssvinge:ay Bguttiqua‘was one. The other two were

The Hmme of Paperbﬁpki and Bnpk ﬁity. “f

£ Now, with respsct to this Swingers Boutigua, aid .
this have what might be generally regarded as erotic literature|
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g What else did*);oq 5911 at the swingers Boutigue?

a All typua or novaltg.es £or tonrista. Souvenirs
e gx whoer s :

: andlso forth., by X

) Did you sell regular books and such?
A Detihitelyc
Q Magazines? |
A | Time, Life, Look, Readexs Digest.’
0 - Did you sell any lingerie?
A A complat.e line of lingerie.

| (o3 J:n ather vords, it was a gene:al store wh:lch also
had sone uau;l.t or arotic 1iternturc, iz that. corract?

‘A Cotrect. | |

&  What about this House of Paperbacks, did you also

open that? - -

,’h ThHat belong@a to someone else, but we t.ocr): over
as mnagarﬁ on a percentage basis.
Q When did y‘c‘;u do that?

A aApproximately a month after we took over our own

. ‘store, the beginning of !69.

Q Bll I‘ight:-
| 16w, we Will get bagk to these two places i‘.n Las

| Vegas, Bubt I want to &irect your: nttantion to 1968 and ask
you wh;ther or not there was some time in 1968 when you were

unuble, because of financial straits, to hire Shorty and

: conhinue to emp.'!.oy him,

A Well, that was thc period of time that he worked
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| for Browbexg when I introduced him to Herb, and he went to work

. &% a managex of sowe of these clubs;l

Q All riglit,
How, in 1968 d4id you have some financial setback

 in regards to the Hollywood Shopper?

A ves.
Q All right, ‘
and do you racall meeting an Arlene Marlatt?
b, |
Where 4id you meet hex?

A | Shorty and a fellow named Lance brought ﬁq:‘: to the
house. '

Q Lance Vi'c':tor?-

F Lance Victor, yves. Aﬁd she was in her last nmonths

of pregnancy. And they had no place to go.
4 AIl right,.
o let me ask you this, did they stay there for a

y oot

A Yps, the thres of them.
Q’* ALl r:ight* N A
N::w, ca.n yqu te:,l m*whétha;r 0% not lance and
Shérty went some placc. o.r did they stay with you in 1968
gontinually? T
A Aﬂ:a:; thg ha’by wvas. born I;anct and Shorty went north,

- up north of San Ermcisco, and went o wérk in the salt mines

% | pacause there was no work in tha movie industry, and I didn't

have enough work to Keep both of then busy, nor Shorty busy.
MR, WREDMAN: - Move to strikeé, your Honor, the portion of
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24

2
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R DU L PR ,
the witness' testimony: t‘herawés& 1 :fv;ork in the movie industzy.
HR. KaT%: I 4‘!’-“?‘?‘; no ‘;objpgt.‘:;ox}-,«,’;‘?cgur Honor.
THE COURT: I w;.ll nt;:ike .it= -ouiﬁ. it may go out.
he jury will disregard that segment or poxtion

of the answer.
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" situation at or about that time in 1964, I take it, you wers
: unable to afford to hire him, iz that COErmct? |

| Victor to the salt mines, is that correct?

- the ba;hy?_

| approximately three montha cu: ao?

°: back right after that, Then Lance and the baby and Arlene
- went back up north again. But Don stayed behind, stayed here.

0 BY MR, KAT%: With respect to your own financial

A That's correct. .
Q It wvas in that time period that he went with Lance

A That*s correct.,

Q Where was Arlene Marlatt and her baby at that
tima? | f

A Stayea *at my house.,

Q. How long a period did she stay at your house with

A '1'111 the hahy wn nbcut :Eouz: -~ thrae months old,
Q Ia other wczc‘ls, hrlene and tha baby stayad ther&

= -~ "'

Ly ‘ N

g pid samabody cqme dmm and pick the baby up?
A Pon came kack from up norih and then Lance came

Q ALl right,
o, roughly =
A With ne. .
Q Roughly thrée mponths gft.er'm:lana and the baby first
appea#edach your house as such, Lance Victor took Arlene and the |
baby back up north, is that correct?
A Corxect.,

Q Znd Don yxemained in Los Angeles then in the latter
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| Shopper.

shop.

in the place. R

part of 1968, is that corréct?
A Yos.

Q Now, where did bon live after Lance went up with

" Arlene and the beby?

He staysd with me for a while,

Yhere were you living at that time?

8010 Hollywood Baoulevard.

Pid he work for you at that time?

Yas.

¥here did he work for you?

A At that time he ‘w:'k;d for me at the Hollywood

T ¥ 5 ¥ n M

r

15} 411 right.
What was he doing at that time?
A Gansral clerk and general handyman around the

L . d
N 4
£t

¢ an ::ighteg, ,
ww,x dm ho have a key to the premises?

A Yeu’. B —’;* e {
Q o Di.d \YQ\I gi‘w.‘nﬁll yduf dmléYegg ‘knys‘?
A No. Don was & rare u:rcqpt:j.on. I had a full trust

and confidence in Don. H‘e hq.d full access to anything I had

Q@ All right.

S0 he was the only employee that had a key, is that |

correct? ' ’
a Correct.

O Now, let's move on then to -~ excuse me, sometime




1 i:‘1u1968,. bc;fo‘re Lance and Donald went to the salt mines.

. 2 | Dig youitS&e 4 set of guns that Shorty had?

3. | A ,Yea.h, 1 not only saw tham I losned hik the money
o | tobug dt. S

s | g Ba:o::g you aavi' tho gtixis, d:(.;t“ you have a discussion
6 ': ‘with Don about. purchasing those guns? o

7 A He talkad ubcut: those gumt practically daily for

s | over a month. -

9 Q #hat did be u;ay - about. than gung?

L | A He wanted then so ‘badly he just couldn’t stand the

1 | thought that someons elsd could get them because the guy might
iz | #ell them if he dfdn't have the wmonay to geét the guns,

W Q hAs a raault.of that Eonve“rnation, what 4id you do? |
8| A I loaned him $100 plus I gave him a couple of

. 15 | surplus cameras that I had from the ghop to use to buy the
6 | guns.

18 fls W

18
19
o |
21 -

s |
% |
2%
26
27 i

.’ 28
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1r

13 1
I
15 . )
,15" the store -~ ha took a couple, as A matter of fact, and wade
1 '

| & eutout of styyofoam and set them in there and used it as a
8

o
'v 20.
s

% | recognize this ax an attiche case coming from your store?

24' z

27

.

5B

] Al right. "And after you gave him the money and

- -‘: *t‘ho" cameras, did you see Don with some guns?

A . pefinitely, - |
He had them at home with him qnd continuonaly was

1 poli.ahi.ng then at nl.qht ar. the hmue.

MR. KATE: Ha;! ,I approach the witnesss your Honor?
THS“‘ couqm 1!&:. sir.

9 x st MR. m'rz: spw.{ng yo:z Peopu‘s s--A and 9-B for |

SR idmtificaticm.wuid xor,i §léq;k Look | a, thqu guns and tell
"1 | me whether or not you xecqgnis& these guns as similar to the

-( .oma that Shorty had 1:: 3.56&? Es !." ;

A You, the.x §ppnx sto b; t!;a gnn:.
1 3 Row, whuit you saw thou guns 414 Don have them :I.n

irm container or holder?

A He made a special -— he took an attache case from

dispiay for his guns,
| 2 You say some attache cases from the store?
Is that corract?
 § ' corrcct- . |
0 Showing. you ?ccph s 1 ﬁor :!.danti.ﬁcltion, do you |

A Wéih-' I béught 24 of them at the same time, and

* | this appears to be cne of tham,
2% 1 ' '

Yes, dafiritely the sane type.
0 You can't say whethex that is exactly the ‘ona?
o ! Well, no, but sxactly the same type.




18-2

-
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‘1

B
W

B

16

w oy
18

v |

27 i}

200

o2 |

24

26 |

| towaras these guns? '

. quick draw constantl;{, 4hoping that he would ba able to use
tba quiek &fw ttt&ng In his movie jobs, |

would poi:l.sh thu -and’ quy them, and ‘he would Just go ecstatic

" about hi.s guns. because thj.s nnaa A Mphu thing for him as

S THN

il

, ~ not :espnnsive.
28

o _uﬂg"i ;gﬂ P
Thay came in black and brown.
0 How, after bo_n got the gins, what was his attitude

‘What 4id he say? 1
What did he do with them in youzr presence?
b ¥Wall, he got a tqt of holsters and he practiced

it

Lo i wmm it and wateh uhwis;m at niqht and he

| . . ‘,,a ' 5% ;4, 1

far as bainq a western as:tor. Sk f,.i

p 13 that«whata he fl:eq.ﬁ ypu?

£

g

A o Yex.

@ Did you ever sea hin at any time m:lstmat his guns?|
A

Absolutely not; ‘They were his children.

0 ‘Now, knowing Don as long as you have, batween 1965

and 1969, #nyout opinion would he have ever sold those guns? "
A Yo, ~m§hltiaa1_1y not., |

It was a 11fhi¢izg- dream cm"twa *fim:- him. _

m. mm: X would ohjwt to that; your Honor. It is

It is oonclusi.on on the part of this witnus,
.There iz 1o foundation at. all for that..
THE COURT: Read the qnast:i;pn-,- please,
MR, KATE: T agree with raspect to the latter statement.|
I think“n‘z:f‘ ﬁudnan- is corract. T"Lifelong dreanm" should i;a
. stricken, - -
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26

| m C:OUR'I‘: & Iai “the qutation withdrai;n?
of o <% Frl s

m ma» “Nok t;ha question, it is ju-t-, the latter part -+

THE com: Rold ﬁha fqneauoﬁ }a&ck, ploass,

('z'hu quution wm} reid by the ruportar

2 I T S

*

as follYowss: *. . i, ¢ & i
‘ ""Q ~ Now, knowing Don as long aﬁ you
- have, betwacn 1965 and 1969, in youx opin:lon
" would he hava ever sold those gune?®)
TEE COURT: I think it is conclusional, but T think

j fuestions can be asked that witness that would bring out facts
along that line. What i# your opinion of Don? Did he treasure
| those guns? Did he want those guns?

+ 13- .‘

" Those facts, 1 i:htnk, Are mttcm of obssrvation,

: ‘but the guestion as framad is vary conclusional. I would be
. Anclined to sustain the cbjection the way it is phrased,

.16

MR, KARE;  If your Honor please, there was no objection,

| @8 such. There was a moticn to strike the latter part of the
| answar, which I think was not responsiva.

I think My, Weedman is corract.
THE COURT: Read the statement, then, - ‘
 MR. WEEDMAN: Your Honor, perhaps I can be permitted to

- withdraw my objaction to that po::t:to;‘x of the testimony,

THE COURT: It may stand.
MR, XATE:- Thank you. Mr, Wnedmn. .
0 Now, as well as you knéw him in that five-year

:poribd. was it your opinion that he treasured those guns?
21 | '

3 mphnt.taully,

4  Now, over the years that you knew Don, that is
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10

1

w |
‘ H
354
16 ‘f: mg ask S’W whether or not you wera present during the marriage :'
17 : -off. anald' ahd Magdaléne Shea?
1?.- |
.19-- :_' o
|
21 _vij
2 | four pecple, including Donald and Magdalené, do you recognize
23

2% |
2 |

28 |

-
-:-m*,
}
,,‘..d-

- ‘.','.1

| hatwem 1965 ind 1.569 ‘. had you advanccd hm on numexous

.' fou ) .: ‘f i -

) occas:lonl J.oam? f i-,_‘. ’?'.‘.f-‘. f‘_v.u_' -‘i--’w R -T._‘:'.’

A oh, arl kinas oﬁ,,money. :

T Lyl
Q pid he evex’ fa;:ll to pny you back?
A No. R ST T
- - PRTE DO LS A
Q ox work :Lt'. out in employmant?
A He would work it out, take out. so nuch each week

out of his pay or if he worked someplace else he could come

1 ‘and br:_lng ne the money bgfm:é heé went away. to do another movie

| worked it out?

| yourself as being in the picture?

A That is me,
0 ‘That is the dentleman on the left xide of the
| picture? |

! w

'i“,,; Pf‘?*

job of whatever.

9. mm on thomse otcasions he alway; pa:i.d you back or .

Is that correct?
A " Corract,

Q I want to direct your attention to July lst, 1969

A" I was his best man,
- MR, KATE: !’u;ir Honor., may I n;épmach the witness?
'THE COURT: Yes. | o
’Q- BY MR, KATZ: Showing you FPeople's 4-B which.shows

- X¥s that correct?

A . Yes.

R640
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15,

16
L
18
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24

26

27

Coae |

| picture?

484L
0 Do you know the girl at the right side of thc

2 Yes. She is a secretary that did work for us at

| one of the stores.

[ Do you recall her name?
A T will think of it. I really can't at the moment.
Q' ‘But this was & pictur- that was taken following
tha undding cersnony? : ‘
is thht uorxgct? |

' A © Yas,
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4

0 Now, after the marriage of Shorty to Iugdaltnc,

' Huly 11“:, 1969, daia thcy rea:ldn or make an attempt to reside
in las Vegas?

A Yes, they stayed in Vegas for a while,
He was working at the House of Paperbacks for ne,

1 - You were kind of l_upportini him?
| Is that correct? | _
A No, he was supparting h:lmucl!@ He was ‘dz,‘;awing a
‘Zglglﬁﬂya . |

‘ I had advaneed him some other money to help him
ﬂnd an apartment, to use as a -down paysmsnt, I can't say I
aupportcﬁ him. The man always carried his own self, |
0 In othtr worda, ha was aarn:l.ng his own keep?
Is that correct? '
A Right. . _
Q Did he have any -ixpo:ienc,t, to your knowledgs, of

f_fi#ﬁin¢~n.nlac- to stay with Nikki?
Cow ]

A | He had quite a bit of trouble.
i As & result of t,his ‘trouble do you know whethur or |

not Nikki stayed or left Las Vegas? ’
21 f- )

A Well, you migi;t say it is a conclusion on my part,

MR, WEEDMAN: That is ccruinly trne, your Honor, and X

| am goj.ng to object to it-. on thou gmunda.

THE coua'r: ‘mu,.glit' 3 get oux t::anacript straight.
| MR.!&KMBS; 7 ; itii:hdz:nw the gueation.
. DR IR
- THE cgvsh Do YO withda:awwtht quut.g.op?

Wik BATEr © Sirely, fyout Horoe 21 1o o
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.18

19

'20‘3
a | -

. | soclally? - R E
- '

% |

. I

21 |

b
1%
el
3

*did Hikki leave Ias nga:?

f:xatuxn o Lo: Angeles by way off airpluna with yourself?

! going in that waekend, and we traveled togethor.
o

THE COURT:' Strike the answer.
. whn‘qu--tion is withdrawn. Rﬁatat;uit‘.‘
HR. KATZ: Thank you, your Honor.. -
9 .- 8hortly uﬁtoz thq marriaga, within several waeks,

A Yes, she aid. :
Q How, before she left Las thns for good, did aha

x Ye#, she wunt ta a funeral, and X happcngd.to be

Q Were you picked up at the alrport?

A By ny wife.

¢  That is Marian Bindex?

A Yes,

Q Thcrca!tsquid you drivo someplace from the airport?
A We went aiqiqr.ly to my howe at 8010 Hollywood: '

Y

Q “ ; Did.Nikki viait with you for 3 uh11¢?
s . Tk
“A B -Shointayca mnat n:»%hq;aﬁterngon.

5T,
0 ° And ybu talked ahogt.various things and visitld
;}A‘ Y ’“ .

¢

et ‘\'ov"-

-"“vr *

A That ia correctn . -
Q And théréaftex Eid ﬁikki ieuvc?
i'  Yes, _ . }

| d . Now, I take. it you returned to Las vnggiz

T that correct?
A Coxrzreot. |

¢ " Donald was still in‘Laa.tha:é
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. sat the date, it yun wilf,

pa:] that.corméi:?
&,' . That is correct.
[1] Sone tina Nikki lett:, and I am rezerring to Mrs.

| shea, left Las Vagas for good?

" Is that corvect?
A Yes; |
¢ ‘ Approximately how much time elapsed from the time

| she was ma.rriad, Jily lxt, 1969 tmtn she laft, if vou recall?

A It wasn't very J.cmq.b

:I:t wis a couple or two weeks. I don't recall the

[+ 3 Now, did Don a short time thereaftsr leave also?
A Yes., He told me he was going back to join her

5 in Los Angeles.

1B |

TRE cotmw. Pardon me? There is a little confusion.
The witness hm ntatcd it was about two wesks

aﬁ.&r » B8 h 3 undaratan& ;!.t ¢ An pubstance, July 3..11: that he left

t’, 3'
Las 'ugaa.; r .‘.é“”-

A ,“ that’ correct?
‘.b{R. nrz: Tha& shq 19!.’!: mvp ngau. i

= "m\iﬂifg-p.’:"-

In ‘othex wordg!, ,,w.tthqut: mb ﬂraw:lng the conclunion, ‘

v "'_.5,; ;‘_. 4\“,

3

Q BY MR. XN *Jzﬁ Whmtycm said,, July lst, you were

. talking about July lat, 1969, the date they were married?

£ Right,
¢ You aum. as I understand it, roughly two weeks
after Jnly lst, 1969 Nikki returned to c:ali.ﬂo::nia?
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18a-3 ,3.:! thm‘:. correct? , |
. 2L A - As far as I c¢an :w-mber. It was unimportant just
whan sha left at the tine,

_ T don't recall the exact date,
| THE COURT: ‘rhat would be somithing like -t.he_. I4th day
| of Juiyz |
N . As I ’undorstnnd it, he left ILas Vagks ~-

i f'
Mﬁ, XATZ:  Not ho. your Honox, she; Mrs. Shea,

| 'I'HE CQUR@; il'?beg yom:' yardon.
N ,un. KME:’ '!ihank you, your Honor.
. 1 m cctsmrs *That in tﬁd o&rqﬁt date?

12 1~ J‘-" ’5’:— . :-1‘ ;n 1 4o

THB w:msss: Approxméely. A coup?.e of weeks after

Jdoo

Z’ they were maxrried, - ‘I:;i , ! ” %

" R 0 BY MR, KATZ: 511 right. Nw, how soon thersafter
. 15 1 @i& hor'ty leave ui';'vftéis? veL T

- 16_ ’ A A waek or 10 days af.tcr that.
B ."Q: Now, duripg that pir:l.od of timo —

m COURT: Set the date. A weak == I know L3 waek is
saven days, but let's try to lPP::oximate 1t. in the tran:cript.
Q - BY MR, KATZ: Just as bast a; you dan xecall, a

s -
1 |
- 920 ¥

21 |
rough approximtion.

. Approximataly the. 253:11 ~= DO, wuit & ninutc‘ _'If:
had to be arpund the 30th, ’ '
It was two mks‘.

%

m |

|

Q ‘Phat {x your best recollection?
I= that right?

-
27 :

. - R Yes,
- 23 B

[r +. MR, WEEDMAN: -I'm sorry, your Honmor. Now I am confused. |
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Azound the 30th what happened, your Hionor?
»'waz CGBRTa Al riqht, T want this clear.
Restate your question, then, would you?
MR. XATZ: I would like o, yes, sir.
THE COURT: Clarify it. |
0 BY ua. xnmz: Were you keeping a calendaxr as to

i tht ax&ct date these 1ﬂ&ividua1: left?

A No; I had a lot of cmployegu.; I couldn't keep

L -‘s‘,v“

J-ﬁrapk of avﬁxybody. py”?ﬁ;
0 |

2  So y@u afa‘juaé giving us the hénsfit of youxr

. heut rmlleqéiogx? -
12 f

e e . P :"‘:’- k"

s th§: car:atg? **%;‘§ -;:%3 .

Y ‘1%{_‘1 -~ LA

R o s G e .y =
A That {x" corract,

Q Now, as I uﬂﬁbzitané 1tgiyou believe around July
14th Rikki 1¢ft.nas thas and want £0 Califoxnia?
Is that cbﬁraot?i ;.?b T;J**

A Cerect.

Q ubw, I believe you thereafter stated roughly seven i

| to ten days £ollowing NHikki 1¢iv1ng'au1y 14th that Shorty
-

xatuxned to Californiu?
 Is that correct?
ﬁr It was maybe even twu waeks later,
THE COURT: TFrowm Las Vegas?
0 BY MR. KATZ: From Las Vegas?
A Prom Las Vegas. |
0. 7This is 19697
| Is that corract?
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‘1 | 4n california, Aid you loan him any additional money?

n |
18

5

16

17 .

18

9

20 |

21

22

#- |

26

27

5 \ d’
M“ .
0 Now, dux.‘.iq the pericd of time hatmn Nikki

.\

e%d

| leaving’ I.at \iaﬁa; around July l4th, 1969 and Shorty leaving

.

Las Vagqa t.a xatm;n*-{:n hqr ,’m (’:ali;tggnia,»d:j.d he c:ontinuo to
.‘ -' ) {

work fbr you? ,ff:.a i‘; L e':"*".: "-;:.‘*’:*" T T S
A Yes, he mgq,d" me>some money which I nad advmccd
; Yy 2p 7o i

h.im to find an apart:mnt wi&h;fand ﬁ& stayed long enough to

| Pﬂy that oft. . ‘.t“: f; ‘-'.;'r e."' {Q‘.. T
X ’ M LR g L, ey !
8 Al right. ‘
W Wow, befors leaving Las Vegas to return to Nikki

| : ‘I loaned h:!m 5100 becaume I knew ha would need it

" when he got back £0 Los Angeles +o have any eating money until
| he founa acmething.
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{ ¥<i-r-i~a-m, with the address “356 Desert Inn Road, Las Vegas,"
% | ,
)17 \‘«
18
o
20 :

21
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2

28 |
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|
|- and tell me whether you retognize this chéck as having seen it

. s BT '
G In what foﬁu_ fd‘id you give Shorty the $100?
M In & ohgck;”f 5 -; | '
Q !!as i:hj.i check cashetl? A
A

H
- RA i e

, ,s“" f{, RN Y 5L B |
MR, KATZ: Eicuse ) your Bonbr. {7 would like to show

P, - . LY

| ‘this to Mr. Wesdman, it ! RIS

H P 3 '-3
m COURT: Yés. ‘mi had ‘béteer ‘wmark it.

Show it to adunnz., ‘andve #.{il mazk it for

"§ identification.
10 .

(Short pausa.)
MR. WEEDMANy Thank you, Mz, Katz.
THE COURT: You had better identify it.
MR, K#T‘z: I have a check, your Honor, -whiéh bears the
imprinted mattey "Jerry Binder or Kiri m,” and that is spelled |

baaxing the No. 125. to the order of Don Shea, in the amount
oﬁ $100, with what pu::port: to be a signature o£ Jerry Binder. -
* May this be marked People's 26 for identification? |

THE COURT: Yes, it may. |
.Hg. KATZs May I approach the wi.‘i_:;:ﬁ;‘?
THE COURT: r&m :

' MR. KATZ: f%hank you, youx Hono¥, | o
9 ¥r. Binder, would you carefully lock at this check

fore? :
A . Yas, it is my liqnat.urh and 5.1: is my handwriting,
and it is ny check, J
¢ Aand you indicated before that Donald returned to
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1 | California fxom I.u Vegas, and you qm‘ﬁ hiw $1007

2 | | Is that correct? R

3 A That is oorrect.

4 i This iz the $100 yvou have refersnce to?

5 A Yes.

6 Q  And this check wis, in fact, cashed?

7 Is that corrsct?

8 A Yas, :

9 : g lflow, this address ‘harc; that appears on the check,

lf? A ,:!Bﬁ Desert Inh Rmd, Las Vedgas; H&v:dup what is that addvess? |

11 A  7That is the apn:‘mnt we wéefe living in in '

12 Las Vegas. |

w | 0 ‘Now, how long did you stay at that address?

® : F ‘Approximately eight, nine months,

?5}.';. g How long did you stay 1in Las ngiéé

16'“?2 A I anm st:iil; in Las chn.' It is still ay hoime,
o We still == I jive been thers now for tires years,

B going on theee yours.

i 1 2 Now, with xezamnaa to the po:iod of July of 1969,

2 | ;‘m t11l roughly a year latex, .Julg’of. 1976, where 4id you
_ 4 :’ iivn in Las Vegas? | | |

2 { A 'rheu, and then we movnd to another apartsent

® | house on Central Park West,
24 | .

5. 3 et

a2 | ;,, ;f)
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Y] And how many times diad pon go to this address at
356 Desart Inn Road? _
A Many, many times. Ivery time lie was in Las Vegas

‘when wa lived there, he was at our house quite a bit.

We noved to the other house, we were still using

" that checkbook aven £hough we Yiad already moved to the Centxal

Park West house.
¢ Had Don been*td the Central Park West house?

A Yes, sir. ¢ ,,f' I

1

Q imen gmu gava him the check which is dated 7/10/69 :

H
in the umunt gof $100, were you living at t.h:ls ney ad.dxeu?

Lol T T T £
Yes.,‘__ ot 5~..i~. Lot

i PN

Q All vight., . | ..

And what wm~th§ nama of that, again?
Cantxal Fark West;, Lo e

. 'F

Q How long d:ld you 1ive at that address, Central Park

- West?

A ¥ine months after that. _
| Q Did you hear from Shorty during that period of time|

- &t all?
A Yes,
¢ when?

A vwhen I called my wife in Lok Angeles, he was there

at the house.
After he had left Las Vegas and went back to look

for Nikki, and just a few days after I gave him the check.

e, In other words; after he laft Las Vegas, Shorty,
you thereafter called your home at 8010 Hollywood Boulevaxrd?
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% | pelleve there 4% a sutficient foundation shown for that kind

21

28

A Yes. ) He ,wasi-up‘w-hqm?ﬁ b

o And you talked to your wife Miriam Binder at that

- time, 1s that correct?

B That's correct,
@ Did you talk with Shorty at that time?
. A | Yo, ‘
@  After that time did you see or hear from Shoxty
 again? | |
| A I had not heard another word from him.

Q Did Shorty ever tell you that it was his intention

{ to leave Los Angeles or California for good?

-3 © No.

)  pid he ever tell you that ha was going to volun~-

 tarily absent himself from California or the United States?

A He did not,

¥R. KAT%: If I may have one moment, your Honor. I think

I mway he through.

THE COURT: Yes.
(Short pause.)
Q BY MR, XATZ: Knowing Shorty as well as you did
and being as close to him as you were, .’l.n your opinion would
it be unusual for him not to have éont,act:.sd you over a period

of two yeaxs?

A Dafinitely.
MR: WEEDMAN: Object to that, your Honor. I don't

of opinion evidenca from this witness.

MR, KATZ: I will withdraw the question, then, your Honor,

Fd P
3 0o

e T
P
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THE COURT: 'w«:ll, I think maybe the objection is well

 taken to the last qua-tiom. The other guestions are Pz.‘dpﬁﬂ-y

«jr
N

‘«% I wi.’fl.l suat.a.in the objcct:ion t.n hht last question

hid f» -.“ 'r‘

I L3

ER. KATZ: 'rhank. you, you: Honor.

R B
I have no fﬁxthur quettianu.
THE COURY: ,M.l rigm:} .. g
Let's i:aka & short r‘écess, folks.

Do not discuss the case or come to any opinion or

{ conclusion.

I am speaking to the jury.
We will proceead in a few moments; Thank you.

(Racess.)
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THE COURTr ALY ighits e e oY
Péople against Grogan. Defendant is here, Both

- counsel. | |
- and you ean bring in the jury, if you will, please. |
Now, you have heen sworn, State your name again, '

| please.

THE ﬁmmss; JerLy Mndoi:.
'.EHE COURT: Thapk you.
We will wa.tt t.nl the jury gat.l s,n.
(z'he £ollowing proua_u;dings were had
in open court in the presence of the
ﬂurYt)
THE counm ' Now, all'riﬁht. ¥e have ali of the jurors
plug the three nlturnutes. You go" ahead with your cross-

MR- KATZ: Excuse me, your Honor, I told Mr, Wesliman

THE counm ALl right. ° -
MR. KATZ: Thank youw
. R - you said you moved from the Desert Isle to some
othtx: location, is that correct; in ma Vegas? |

A ctntral Park West Apaxtments.
o Did you retain the same phone number you had, or
{ did you get a different phone number?
| A The sama phone mumber has been with me all thess
| years. s e o
Q  ‘that number’:wa;ﬂ known by Shorty, is that correct?
) B

} R 'x’hat*n, c;or,ucta.

. .
e - » e TN
- ‘ ] T = f
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‘ cunne&tion with thit matter?

28

- own part of thé building that the store is ;q; and I still -
| uee tha store as a iomiling addvess no mattey where I travel

| swinget's Boutique, is this tho same ox different anp,nt this
a,ﬁariﬂd of tims ax oppoged to when you first dpened the store?

.jg

} ‘opened the store,

32 .1

f in aifferent cities. whers you went o work?

efigd
SR ;'pr, a6 yauuatill opaﬁtta‘ﬁhe Swingex*s Bouﬁiqﬁe?'
A .No,; I don't operate the store any more, but I still |

[+ All right,
Now with respect to the phone number at the

A Ho, it's the sanme number vu‘got whﬁn.wn first

é You never changad the hono numhox of tha SVingo:‘
Bgugigue, is that correct?
A . Absclutely not. o |
4 . It is still 1nuexist;n¢¢-gg.ﬁh£- time?
A Correct. | |
- MR, KATZ: 'i:ha.n!g.?aﬂ, Mr. Weedman.
Mo fuzther qucstian:.

) wrt

aic WP ) !“
e .
LT e : : o .
SR ' CROBS~EXAMINATION
J‘a::ﬂ ..'*J_\; -:.g {4:‘\ .".x' ;" : "‘A'.'
 BY MR wnznm A I AT
L9 Mr. Binder, would it be falr tq say that during the

3:?

puri.od of time that y&u, kncw¢ux,, sim. that he had followed you |

: * £
""‘3345 1’._'1’ 1'.'_

A only La:'thns.
] bavyau racall tastifying bﬁto:e the gxnnd dury in

A You,
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1 genexrally npoaking s About Mr; Shea leaving the Los Angeles azqa-.
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a
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23,
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| sam Franciscéd north of Sausalito t-o mrk in the salt nmines.

26 .:
. leavt the greater Lo angeln a:n to woxk: in Ban Franuisco in

27
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| warse befors the grand jury:

T l . That's- correct.
n o

| connaction with some pe:;so_nql = wall, in connaction with some

g - | DO you recall making th:l.s answcr to ﬁha following
quest:lon p thil quastion d.{:acud to you by ur. Katx whan you

*gince that period of tine would you
regaxd yourself as baing very close to
Donald Shea? | |

*A (uits, EHe nﬁya,d at my house.
He ate Food with me, He followed me in
diﬁtarmt cities I went to dp work.*

¢ . Aand what &id you mm by that tpsti.mony, Mr, Binder?
A LAs Vegas. Santa Hon:l.ca.

Ong time we went to Bakersfield together to put on |

'Y parf.ormem

Q 560 there wouldn’t be anything unusual; wa\tld thc:a.

MR, XATZ: Wall, mcusa ma, T will cbject as calling for |

.l a conclusion unléss .{t's eonnectcﬂ to Mr. Binder's activities.
200 -

THE cou?'ﬂ chll, mr:uled, ovarulcd.
PHE wmaiss; Ho, hc did hﬁavc.. .y,

', L3

iR .COURTS Anmnthb qtlaitipi‘;". S

e =

THE WITNESS: He dig l.qa;sr’eQ Onc:a he went up to

] BY MR, mammy: To- ;,'oun kno%vlngn did Mr, shea

SRLRE

PR, work?

Ci

-~
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Not to my knemladgi.
Now, whcn wn it, Hr. Binder, tha,t you no longer

vere vorking with 1:lom and elaph&nts and other such animals?

The snd of '67.
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©  2nd at that tipe had you yet started any of the

| stores that you told us about?

A | We went directly from lion business into the

retail type businesses,

o M. ':Binﬁer ¢ Were you, yourself, up until the time

you went into these bookgtores and variety stores, such as

| they wmay liave been, involved at all in making motion pictures?

A  Mymelf? No.
Q@ . Vere you involved in any way in the pxoduct:lon of

~any kind of movies?

A Ho.
Q " Of course, by my question I mean wers you involved
in any respect? )
Not ntc’essaril,{r actually filwing them, producing
them, playing for them, selling them, anything of that sort?
A - No, sir. _
Q | How,; you indicated on direct examination,
Mr. 13'indelr.' that not only had Mr. Shea worked with lionx, but
that he had great strangth?
A That is correct.
Q@ amax balfm}é that you told us a little bit about
an incident whera he litarally stopped a lion?
A :;1: wa“a attacki.ng. With a pole.
‘_Q ’ ’é ‘Woula you say, then, that Mr. Shea during the
period c:f time thait yg&wégé aasm:i‘.ated with him, had cpnsidora—
bly gredter strengﬁh than perhaps {*the average wan of his size?

4’ g.s { S

A He was a ’inrge 1An,’ and he had simple strength

for » large man, , . v i

s 3 7 P . :
A . LS R
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@ How large was he, M. Bixder?
Do you know?
a Oh, six foot, six foot one.
(5] With respect to yOur‘.appa,rantly nany obsarvations

of him, did you ever know him to be afraid of anything? |

A Yo, he had no feax. He had discretion, but no

1 fear.

Q Now, after you ceased working with these various

{ animale, did Mr. Shea continue to work with you or to work for {

- you?

-1 Yés.,
#3 Was that a continucus thing, or was there a gap

i in his working with you at the end of the lions and the tigers
. and the like, and the begifining of the book business?

A There was always a gap of a couple or three weeks,
Q What did Mrx, Shea do for a living in that interven-

.| ing period,; if you know?

A He would work getting part-time stunt work.
He would work doing movie bits wheraver he could,

or anything else. 0f dourse, theré was one period of time

. when he was working for my ex-partner; Mr. Brombery, as &

manager of bars. ‘
0 Well, that, of course, was after you began at the
Hollywood Shopper? |
Is that ‘correct?' ‘
A Yes. | .
Q How, it is true, of course, is it not, Mr. Binder, |
that Mz. Shea did odd jobs. for you, including handymen jobs?

A
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1 | the caiges,- moving the animals from- one cage to another; or
13 |

14

e |

17

20

2a |

22

24 .

2% |

o1

0 |

8

TR CURR IO AR | SR £609
That. ie aorz:act.
Q What kind qf 'l';andyuiin ;{opa would Mr. Shea do for

you?

SR ST

B He built the s‘he“lvaa. He l‘ﬁv.:"ilt cabinets, display

| cases.

a Was that for the Hollywcod Shopper?
Y Yéao

Q pid he do any handyman jobs for you when you vere

with Mr, Sdott Larkin in the animal buxiness?

A That was minly handz:l.ng the 'animals, claaninq up

ti‘ampbrting them to different places.

Q Would cne of Mr, Shea's jobs, then, in connection .

.| with the animals have baen to clean out the animal cages?
s | ' '

A When necessary, and so did I,

4] All right. ¥ow, when did you first enter into any

| *ind of business association with Herb Browberg?
18 1

A Smnutima in 19€7, I don't remembar the exact date, |
Q@  What kind of m#il order business was that,

| Mrx. Binder?

A Ve advert:iaed in different periodicals and £ulfill |

the orders that would come in through the mail,
2 .

Different types of books and novelties,

Wat kind of books and what kind of novelties?
They vwere adult books.

'What do vou mean by adult books?

Most of them ware sexual instruction books,

2 P 0 M 0O

Sexual what?
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1 { opérated in any fashion?
B |
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% ? didn't vou sell othexr kinds of books in the mail which were

27

28
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- battery operated peniﬁas?

Instruction. ‘
What wae the name of that mail order husines;iﬂ
Vista La Vie, It is French for View of Life.
What kind of movelties did you mail-order?
Prosthetic devices. '

Like what, for example?

artificial penises.

Anything else?

No, that was the bagic item.

L = - S < B 2 -

Q  were any of these artificial penises mechanically

a Ko, -
Q Eleatrical;y oparated?
A vibnatorn.

, 2R |
Q .“'Eiectricnlly oparatcd vibrntors?
23

- }
Notrqlgctriqully ognrated;,bn;tary operated.
‘ The ﬁame type they sell in Thrifty Drug Storss.
g You are thlling hs tﬁat*&hriftg brug Storus salls

-

%6—- ‘; ,v‘ a«:? <« = ; r!a

A %o, I said they sol& battery oparated vibiators.
5 ¥y gquestion to you, £0 we will be clear about it,
is whether or not any of thosa artificial penises that you sold

| through the mail were electrically or otherwise battery operated
24

- A and I said no.

Q Now, with respect to these sexual instruction books,

 of an erotic nature?

A Kall, it depends on what you call erotic.

7
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A
Q

Well, what do you call erotic, Mr. Binder?
I £ind nothing erotic. ,
S¢ to clear up that teiw, then, perhaps a book, a

fictional account which describes the sexual activityg between

A
0

&

| persons, would not be erptic, as far as you use the term?

You are describing passages out of the Bible.
Are you telling ug that you were in the mail oxdexr

 business of selling bibles, Hr, Bindex?

No. ¥We #30ld sexuval instruction lhiooks.
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.
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A t.iva chancmimtion pomog:aphy.
g "

3 4.

24 53
.{ went consistently through the testimony. I think thnt it is

' -‘prohahly & ratter of proper croms~examination,

26

20 e,
S eohcluuioml tera, 1 have no objection to eliciting anything

} ha 014 duting that pariod of time. But our Supreme Court has

R e

0 As a matter of fact, Mr, Binder, you began in 1967

'_ and hava continually been in the business not only of mail
| opdex but of islljnq retail poxnography?

MR, KATZ: Excuss me. X am going to object and nove to

: striki and ask the juxy be adwonished about the characteriza-
: ‘.::I.on that such subject mattex i.s poz‘nogmphy in fact. It's |
axgmntntiva in form. . IR

THE 'COURT: Well, your direct uumlnaticn was rathey

| éxtensive..
10

Now, read th;e %uuti.m again the way it is di:acud,_
(The ragmw rnd the question
n‘- ghldowes
;o ﬁm nshat,tn,r ﬁa‘.' #act.,r* Mr‘ ninzlcx;,. you
" hwan in 1967 an& héve aoni;:l.ﬁnall.y “baen in
the business not ogzlg oﬁ m:l.l prder but of
selling retsil pornognphy?") _
NR. KATEZ: My thmt;lomu d:b,e term md the argmnta- '

THE cnzmwz It was gone into, the quutim is what this

22

MR, XATZY What is pornography, your Honox?
THS COUR‘,J.‘:; It wis gone into from the ﬁiq.tna-i date you

MR, KATZ1  Your Honor. we ars only ulking about a
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alraady made an qttﬁmpt to define oio-cnnﬂt.y m pornography.
';Théy- havqn "‘1; anaanda&—r your Honor, 'rhi.s is the 20th Century.

THE CQUR'N mx, objecticn m::ulnd.
T ‘”!bﬁ cm uk‘ your qnastiém

1

M&.,mbﬂmg . w-n, b o uilL w:l.thdr.‘gw ;tli- quncion. ,
HE cormm '*a:L:L right. o *" M ‘
It ias witlgdrawﬁg ?‘lﬁtm'.a it

R BY MR, ﬁEEBHAﬂ Mr. B!:nder, weren't you in the

i_ business in these héak st'.ores snd"‘tﬁis mil order business,

oz' falling, anong ather things, pornography? |
A I don't know. I can't mwe:: that qnution bocnuu '
‘.t dnn't: knou what poznoguphy is either. |

g 7id these books, for example, that you sold have

"l z?hotcgraphiq illustrations in them, any ot then?

15 1.

A Yeas, Most of thm d0. ,
¢ Did any of them depict men and women without their
|-clothes on? |
| A | Yes.,
‘ 0 Did ahy of these pictures dcpict men and women
in the act of copulation?
: .’I "Yes,

¢ pid any of thou photographs depict women w.'..th

;' women in acts of sexual ~-
u

A b 4 pruumn 80, x didn't rc;d avery book that we
ever got. our hands on that we sold,
@  TIs that because you liad so wany books, Mr. Binder?
3 Yes, We gold thousands of them,
Q : ﬂ,‘-housmda cf the hooks of thq kind that I am
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22
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| Bemexibing?

datail acts m‘.’ -e;mal aonduct batween nakad ren? Honosexuality?

| by you; isn't that true?

A Thates Soredor.l s 1D
| o When you said *I presums so” what 4id yc;u mean by
| thaee ’ - | |
A T said T didn't read every book we sold, and I
| didn't look through the picturss of the books we sold,
| [¢] You did see some bqoka you .s6l1d?
. A T agrae to that.
o | Exguse me. That depidted hoMiexuazity, ig that
[ so?
A.  That's correct.

CI

. other bui:l.nusu that you had participated in?

2665

;- Uh"'huh'n } ;
Q pid you aiuovaili books which showed in explicit

¥

C A "'I*pmtme 0.

5o ,«)" ;‘ ; n“ \‘.-:“" l, R "? *:: .
Q " Paxdéw M?; AU S ‘: o .
f ' el

R
PR I

3 T pre'su:m there me bookn :
9 Ax a mtt:ui m *fact yomknow such books were sold

;,,.1 f -|'.,;\

0 Now, did you also sell what you called aduit

A Yos. ‘ |

Q. And that rieans, among other things, artificial
ponises, does it? | |

A Thatts oor:;ct.

-9 pid ‘you gell such devices in conntction with any

l- Yes., Vista lLa Vie,
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1 0 Of course. we hm Ilrgfdy t:guikad about Vista La VieJ
2 ‘A . Uh~huh,
. 3 ’ MR, KATZ: Excuse me, your Honor, He are geﬁﬂng an
4 vh~huh, That isn't a response. ' . | |
5. m COURT: I8 there an objcction in there? :t have
s | nothing to rule on. |
7 . MR, KATZ: I would like an answer, There is no answer at
s | this point. | |
¢ 17 uHE COURF: Motion gfanted,
0. dHE WITNESS: Yes.
MR. RATZ: Thank you,
12 . 9 BY MR.‘NEEDMAHQ ¥hat d4id Mr. Shea do for you, »
3 | Mp, Binder, in connection with the Honywood Shopper &s far as :?
4. | sales axe concernsd? '
s 1 A ¥aited on both men and women who came into the
16. ..;:;tora.-.‘ ' ’ '
1w Q 26 by waiting on men mnd women who canme into the
b .store are you indicating that Mr. Shea 861d the kinds of items-o
19 N 3 He sold merchandise that we had in tim store.
2 - 0 Tncluding such books and photogtaphs we havc been
%Y ealking about?
21 A ' That's correct. -
# 1 9 Including the adult novelties we have been talking |
2:4..-:; about? = . - =
» ‘ - A 'i'h'mt'-;'l ¢02£.'&¢té
% bl 0 And was th‘at z;ikgiris‘c. true in your Las Vegas store, |
S| Swingex's Boutigue?
= A That’s correct.
. _-5"' i
b
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9 Now, you indiceted that Mi. Shea worked am &
gunc;al @lexrk and a ‘-hmdyman* nnd At the 'game time hn was the

- only employee who had a key. Did you hava scmeone who was
| acting as your managexr at that time?

A At one time Donald Shea was the manager of that

N pax:ticﬂlar stoxe, the House of Paperbacka, .

- g Now, vhen he was wm:kinq as a ganeral e:lm:k,

' hmwr, was he also working as a managar?

A Yo, | : _
Q- When he wasz workinq: a8 & handyman was he working ui
a marager? |
s NG, _
g D6 I understand then that you had someone slse who

: wag acting as your manager at that time?

A When I owned the Swinger's Boutique I had ==

| excuse mes When I had the Hollywood Shopper I was the only

one clse who had the key, T opened and ¢lossd each day.
At Swinger's Boutigue he had the key to the House

| of Paperbacks, which was a_notﬁar store completely.

20 .}

The only other one who had the key to the store

was uyself and my partner.

22

' Who was your partnexr?
A 7, Js Undexwood.
o Axe you still in some purtndnsh:lp with Mr.

A only in the ownership of & building.
¢ I see, Do you recall when Mz, Shea was hired by

| ¥ Bromberg for the first time to work in one of his heer bhars?

‘,,"_-2. 4

3
-* "k‘
L
wooo
E)

£ ., 47
L

-‘ -
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o xbun of Paperbacks.

_Be&y

A I can't recall the exact date, no. ‘
0 T£ 1 told you that it was sround May of 1969 would
| that be -= - |
3 I couldnt,
0 | -~ gubstantially correct in your judgment?
A  ¥No, Iden't think it was that lat:o. It was

'earli.ar than thai;.

Q What business wers you in in May of 1969. N,

. Binder?

A In !dny of 1969 I was in the Swinger's Boutique
in Las Vegas. | | | |
9 Mr. Shea joined yé:; in i.a,s Vagas that ysax, é:l.d he
| notz ' |
A ‘That's correct. _
@ . About what month was that that he came up there?
A The end of May.
0 He went to work for you in wha!: cnpacit:y at that
- Eime?

As & clerk and for training as manager for the

i

Q9 - How long:d}g he stay with you in Las Vaga-?
1:!,1:th over a mnth.
9 = 4 jhmi ;1: wlcft: in oxd-r to 1ook for his wife who had~~ |
E L gy join hix w,iio. wf P :' |
o riid nle waeer T T B0

-

No; Jjoin: hu ifes ]} "{* :
0 To join hfs wj.‘fc?- a
‘ - On diﬁé«gﬁ‘&xmmn&dﬁ; b'li.f;,.f‘aindar, I understood you
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to say that he wen; hqpk to look for Nikkil.
Ao Wbll, he didn't know exactly where she was living,

-

1 She h&d several.plagea'hhera she dbuld havu been.

Q So as far as you. know whan Nikki had returned to

- Lo Angeles Mr. Shea @Ldnﬂt,really know exactly whare she was

,w Y }1 i-“-l.,.f,

e

| 1iving? ' -

| 2 X xeaxly«¢an'tfé§§qpi'ﬁh4t:quastion. I don't know |

' for sure. , |
0 Oh.,.Aa a matter of fact, to your knowledge, they

- were having marital problems, were they not, at the time

' Nikki left to come back to-$o§=nnge1es to go to this funeral?

A Not to my knowledge.

Q Haw about at the time you jent him some money to
get an apartment in Las Vegas? Were they having marital
difficulties, to your knowledge?

A They vere haviﬁg racial discrimination problémg

‘;'in-Las Vegas.,

0 Are you telling us that marriage, however, aparﬁ
~ from that, was a happy marriage? |
A They appeared to be vexry happy together.
Q Did Nikki‘return to Las Vagas after coming down to

Los Angeles to attend this funeral?

A Yes,
0 And when was that?
A I don't recall. It was about a week or so after

weé both went into Los Angeles that day.
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.| cama to I.oa Angeles? . -

o 2l right. And whenr she returned, I take it, she
left Las Vegas again?
A That 4% coxrxect..
Q Hew, how long was she in Vegas before she again
a Again,, X can t give you an exact time., A week,

fen days, two waak:‘s. 1 don't know.
Q > -' hnd :l.t wgs a week, a;:pxoximtalyf oY two weeks

o, 4 [ ‘ ' f"ﬁ"!

| after she left Vngh'u ; €0z unmswoﬁd t:lmo thai: Mr; Shea =~

A Went. to join haz:.. TR

Q Hinsels J.zef'l‘g? SRR
A Correct. . AU { e“,'
Q Do you .':ecall :naking these answexs to these
quut:ians when you testified before the grand jury:
3 And after they got marrvied did
.sho#tg remain with vou for a short period of tine?
| S Yes. .
%9 wWhere did he work?
A A place called the House of Paperbacks,

which we had on a lease-management arrangement.

"0 Did he still work at Swingexs
Boutigue?
A Ho.,

b <] How long did he stay there from the
tine o;t' his marriage until he left?

“A The marriage was on rocky ground
at that time, and I loaned him aoxe money to
gat an ap&ttﬁtemt."
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.o c 0w ?A“

A wil, that was the problem, was the racial dis-

| erimination, about getting an apartment,

0 Is that what you meant by your testimony, “"the
narriage was on rocky ground“?
A That is baéica.‘lly it, |
That was the root cause, apparently, of their o
arguments.,

Q What argunents, Mr. Binder?

A Aout staying there in Vaegas.
‘The town was hostile towards Negroes,
¢ ° Las Vegas is well kiown for that, would you say,
Mr. Binder?
A In certain areas. .
Q Theéy aid get an apartment, didn't they, Mr. Bindexr?|
-} Idon't teally know how £o answer you.

':L‘h&y were atnying at a motel.

o3 -Are you telling ue that you cannot tell us whether

&l‘ -

- not ﬁr. Slma ;.na ﬁagdalene qot an apartment in Las Vegas?

i ;,,. .
2 renllgt don*t !mca-t» R T

-

G Po you recnll 1em§ing him & som of $250?
T lent him &’ il.oﬁ of« mnay over a long period of

’ P Ly

Q Well, parﬁir:ularly do you rewember lending him

. the Bum of $250 after he was merried on July 1lst, while you
 wers still in Las Vegas?

A Not $250, no,
- Q Do you rerenber ‘1&11&_&':";9 him any money that he
might secure an apartment?
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| as $500 from me at. tines,

. - . N
< | .7 ' 1! - { "’f B
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Q How much was that? '

A I don*t temﬂ.l? thc exact amount,

It has huen som tima back. Don borrovwed as much

f-e'l‘f. et TR R e
Pt L .-.i

Q - Now, when you loaned him this money to get an

apartwent, are you telling us that you don't know whethér ox
' | not he used that noney to get an apartment?

A Whether he uked it for an apariment, I don't know.

Q How, among other rioheys you advanced him, you gave |

How much monéy was that?

I gave him $100 plus a couple of caperas.
pldn't you give him $150 to buy those guns?
o, it was $100,

Lol « IR

Do you yecall making this -~ these answers to
ﬁhase questions? |
'+ When Shorty brought Lance Victor
over; and thereafter brought this girl Arlene
€6 your house, did you observe some guns that
Shorty had? |
A I gavé Shorty the woney to buy the guns,
and some cameras to use for a trade for those guns.
s I sée. How much money did you give
him? _
Y I gave him $150 at that time,”
Doas that refrash your menory at ®R1l?
A Yex, quit:e. I told you the $100 was for the guns,
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| and that is how you.woxdé'd-i;t:, o L SIS 4 )

$50 was for him to l.iw on.
Q How about the valm m‘.’ tha cameras that you gave
| him? _ , . i om

- o,
&‘ -n"nt :ﬂ“‘{

Can you place' }any value on those?
A T don't recall what kind of cameias they ware.
We had quite a big selection at the store.

g 1d Mr. Shea ever repay you that $1502

A . Yes.

Q How did he do that?

A Part of it in partial payments for work rendered.
Q Cant you tell us whether or not Mr, Shea actually

| ever finished paying for those guns?

b8 Ho.

Q No?

A ¥o, that was his personal businass.
0 yhat about the cameras?

pid he brap_ay you for t:hé cammras?

8 Yo, I gave him i:ha cameras.,

Q ~ To your knowledge, did Mr. Shea really practice
guick draw with these guns, People's 9-A and 9-B, for identi-~
fication?

A To my knowledge?

o Yes,

A I saen him do it constantly.

Q | 311l right. Over approximately what period of tine
overall; Mr; Bindexr? |

A Oh, weeks #nd wonths on end.
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_-available at this tim‘l

& All right. By quick draw, you mean he takes the
gun ot of the hol‘st&r, and then puts it back in?

A Yes.
@ And he takes it out mnd puts it back in?
A Yes. o ‘

Q And he does that with both guns?

a Both guns. o

#ie used to have ry daughter clock him with a stop~

watch to see how fast he got them out.

Q In your opinion, was he pratty fast in doing this?

PR

1“"

A Yes.

Qg in your opinion, was that the result of such
extensive pract.ida in quick drawing?

A hat is corrects .. e

HR. WEEDMAN: That is ail I bave, Mr. Binder. Thark you.|

THE COURT: Is this all;gentlemen?
MR. KATZ: ns, your HOnoyx. | M_af Mr. Binder be excused?

?

.'EHE COBR‘J:. : Yua. Than‘k you vérya much .

e

4,

HR, *mm‘; Your Honor, \thinx m have run out of

-;- Lo, e -
witneues at thii t.:l.mé w.:nﬁ.“j,_:{ S
AR i e, T

THE GOUR'I.'e Do you want to- call yoni'\\ next witness now?

ra

MR, KATZ: 'Ionr Homq¢ ‘; Y

e L

“dc™ s

May Fwe nco;wcm AOWOrTow?
THE COURT: Yes, that is a point.

Are you satisfied to go until tomorrow?
MR. x;:as:.z T Yes. 'I.'hgnk you, youy Honox.

TEE COURT: Bacaute it might break right into youx

BN
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| testimony. It might happen to the defendant. Either way, I
| would be willing to give a iittle time here rather than arack
I into the widdle of the testimony.

MR, KATZ: It would be preferable to go until tomorrav.
THE COUNT: Do you want me to instruct the witness

| o return tomorrow?

MR, KATZ: We are through with this witness, your Honor. |

THE COURT: Oh, you will handle the witness.
MR, KATZ: Yes, your Honor.
THE COURT: Ladles and gentlemen, we will racess
until tomorrow at 9:30. Kindly return promptly.
Do nbt dimcuss the case with anybody at all, and
do not coma to any opinion or conclusion. Thank you very

(st 3:45 pem,, adjournment was taken
until 9:30 a.m., of the next day,
Wednesday, July 28, 1371.)
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